
PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSMÖTE FÖR CHIHUAHUA CIRKELN DEN 9 MARS 2002 PÅ
SCANDIC HOTELL I ÖREBRO.

MÖTETS ÖPPNANDE
Mötet öppnades av Ruth Rosén Larsson.

1. JUSTERING AV RÖSTLÄNGDEN
33 röstberättigade medlemmar var närvarande.

2. VAL AV ORDFÖRANDE FÖR MÖTET
Per-Inge Johansson valdes till ordförande för mötet.

3. STYRELSENS ANMÄLAN AV PROTOKOLLFÖRARE VID MÖTET
Liselotte Lilja valdes till protokollförare

4. VAL AV TVÅ JUSTERINGSMÄN TILLIKA RÖSTRÄKNARE, SOM TILLSAMMANS
MED MÖTESORDFÖRANDEN SKALL JUSTERA PROTOKOLLET

Arne Blomgren och Tina Törnqvist valdes av mötet till justeringsmän och rösträknare.

5. BESLUT OM NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT FÖRUTOM AV VALD DELEGAT
OCH AV PERSONER ENLIGT §7 MOM 4

Konstaterades att förutom de 33 närvarande medlemmarna hade Per-Inge Johansson
(ordförande i Svenska Dvärghundsklubben) närvaro- och yttranderätt.

6. FRÅGA OM MEDLEMMARNA BLIVIT STADGEENLIGT KALLADE
Kallelsen var tryckt i Chihuahuabladet nr 4/2001 och därmed ansågs mötet behörigt
utlyst.

7. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN
Dagordningen fastställdes och godkändes.

8. STYRELSENS ÅRSREDOVISNING MED BALANS- OCH RESULTATRÄKNING SAMT
REVISORERNAS BERÄTTELSE

Kraftig reaktion från medlemmarna framkom eftersom årets resultat visade –27.216,95
Styrelsen informerade att underskottet största anledning är Chihuahuabladet som under
2001 utformats i ny version. Styrelsen anser också att medlemsavgifterna är för låga och
bör höjas.



9. FASTSTÄLLANDE AV RESULTAT- OCH BALANSRÄKNING SAMT BESLUT OM
ENLIGT DESSA UPPKOMMEN VINST ELLER FÖRLUST

Resultat- och balansräkningen godkändes och fastställdes. Mötet beslutade även att den
uppkomna förlusten skall balanseras till nästkommande räkenskapsår.

10. STYRELSENS RAPPORT OM DE UPPDRAG FÖREGÅENDE ÅRSMÖTE GIVIT TILL
STYRELSEN

§12) en verksamhetsplan och budgetplan fastställdes på styrelsemöte 2001-06-14
§15) val av SDHK-fullmäktige 2001 blev: Eva Möller & Anita Nilsen
§17) Motion om Tio i Topp listor; det har dessvärre inte inkommit kompletterande
förslag ang. poängberäkningen från motionären.
§18) Övriga ärenden; 1) Stora CC 2002 har blivit en officiell utställning. 2) Klubben
bildades 17 april 1977 och 2002 firas 25-års jubileum. 3) 4 medlemsmöten har hållits
under året. 4) CC´s hemsida sköts av Veronica Folkesson och ansvarig från styrelsen har
varit Carina Ekwall. 4) ett uppfödaremöte med avkommebedömning är under planering.
5) Önskemålet var att årsmötet skall cirkulera i Sverige därav placeringen på dagens
möte i Örebro.

11. BESLUT OM ANSVARSFRIHET FÖR STYRELSEN
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2001

12. 1- BESLUT OM STYRELSENS FÖRSLAG TILL VERKSAMHETSPLAN
Verksamhetsplanen fastställdes och godkändes

12.2- FÖREDRAGNING AV STYRELSENS BUDGETPLAN
 Budgetplanen godkändes.
12.3- BESLUT OM AVGIFTER FÖR KOMMANDE VERKSAMHETSÅR.

Mötet beslutade att avgiften för en fullbetalande medlem (år 2003) skall höjas till 250,-
Avgiften för Familjemedlemmar och ständiga medlemmar skall vara oförändrad

13. VAL AV ORDFÖRANDE, ORDINARIE LEDAMÖTER OCH SUPPLEANTER I
STYRELSEN SAMT BESLUT OM SUPPLEANTERNAS TJÄNSTGÖRINGSORDNING.

En tilläggspunkt: Mötet beslutade att styrelsen skulle utökas med 2 ord.ledamöter

Till ordförande valdes Rikard Andersson

1 år fyllnadsval; invald blev: Lennart Hägg
1 år fyllnadsval; invald blev: Monica Persson

2 år ordinarie ledamot; invald blev: Margareta Carlsson
2 år ordinarie ledamot; invald blev: Ann-Charlotte Folin
2 år ordinarie ledamot; invald blev: Lennart Jonsson

Val av Suppleant på 2 år: invald blev: Jonas Jonasson



14. VAL AV 2 REVISORER OCH 2 REVISORSUPPLEANTER ENLIGT §9 I STADGARNA.
Till revisorer valdes Eva Möller och Vanja Lövenby för en tid av ett år.
Till revisorsuppleanter valdes Paula Liukkonen och Anna Stina Buddenbaum för en tid
av ett år.

15. VAL AV, ELLER BESLUT OM ATT UPPDRA ÅT STYRELSEN ATT VÄLJA
FULLMÄKTIGEDELEGATER OCH SUPPLEANTER PÅ ETT ÅR TILL SDHK-
FULLMÄKTIGE.

Årsmötet beslutade att uppdra styrelsen att välja fullmäktigedelegater och suppleanter på
ett år till SDHK-fullmäktige.

16. VAL AV VALBEREDNING ENLIGT §10 I STADGARNA.
Årsmötet valde Birgitta Granfeldt (sammankallande), Paula Liukkonen och Gabriella
Carlid till valberedning inför nästa årsmöte.

17. BEHANDLING AV ÄRENDEN, SOM SENAST 3 VECKOR FÖRE ÅRSMÖTET
ANMÄLTS TILL STYRELSEN ELLER AV DENNA UNDERSTÄLLTS
ÅRSMÖTET.

Motion 1, Justering av stavning
Årsmötet beslutar

Att i enlighet med styrelsens förslag avslå motionen ang. justering av stavning.

Motion 2, Valphänvisning
Årsmötet beslutar

Att i enlighet med styrelsens förslag avslå motionen ang. valphänvisning.

Motion 3, Vikt våg vid officiella utställningar
Årsmötet beslutar

Att bifalla motionen ang. vikt våg vid officiella utställningar. Men till skillnad från
styrelsen anser Årsmötet att styrelsens rekommendation till ändring av motionärens
”skall” till ”bör” inte skall ändras.

Motion 4, Vinnarhundslistor
Årsmötet beslutar

Att i enlighet med styrelsens förslag bifalla motionen ang. vinnarhundslistor.

Propotion 1, Stadgeändringar
Årsmötet beslutar



Att i enlighet med styrelsen anta proposition 1 i sin helhet och att den omedelbart träder i
kraft.

Proposition 2, Tillägg i stadgarna
Årsmötet beslutar

Att mot styrelsens rekommendation inte antaga tillägget för stadgeändring.

18. ÖVRIGA ÄRENDEN
1) Tina Törnqvist informerar att hon lämnat över Chihuahua Shopen till Maria

Lönnhammar.
2) Diskussion förekom ang. dataprogrammet ”Lathunden”

MÖTETS AVSLUTANDE
Per-Inge Johansson tackade för möjligheten att närvara vid årsmötet och förklarade mötet
avslutat.


